
KABF - bestyrelsesmøde 10. september 2024, kl. 19:00 
hos Thomas (Philip De Langes Allé 7A st tv, 1435 København K)
Hvis I kommer kl. 18:30 er der lidt mad på bordet.

Deltagere: Thomas Skall, Egon Christensen, Poul Erik Andersen, Rikke Højer Pedersen, Nathalie 
Jensen
Gæst: Rikke Lundberg

1. Godkendelse af dagsorden

2. Generalforsamlingen 2024
● Der er indkaldt til GF i Hvidovre Medborgerhus er booket. 24.9. 19:30 - Vi håber på boller og kaffe? 

Egon og Rikke H.P. kan ikke deltage i generalforsamlingen d. 24.09.2024.
Egon kontakter Ammi vedr. boller.

● Morten har sagt ja til dirigenthvervet.
● Er der noget vi mangler – udover en suppleant

Nej, det tror vi ikke….

3. Beretning 2024.
Hvad skal vi huske:
● Oplæg til diskussion: har vi et emne? 

Inkludere i beretning Tivoli, Naturens dag
● Apimondia 2025 i København. Vi har meldt ind med en tur på Frederiksberg. Er der andet?

Opgradering af KVL inden Apimondia-besøget - vi har brug for hjælp fra medlemmerne lørdag d.16. november 
til en arbejdsdag i Ejby, kl. 10-14. Tilmelding på papir med navn/email ved GF
Thomas er i dialog med Rune om forskellige forslag til aktiviteter for københavnere under kongressen. 

● Vi er sagt op i Ejby….
Vi er i dialog med Glostrup kommunen om alternative muligheder.

● Fungerer nyhedsbrevene?
Ja. Thomas spørger om eventuelle forslag til indhold for nyhedsbrevet fra medlemmerne ved GF 

● Indsatsen mod varroa.
Vi fortsætter med at anbefale en fælles indsats for københavnere. 

4. Regnskab 2023/2024, v/Rikke:
klar til revision?

Regnskabet er ved at være klar. Rikke kontakter revisoren til at få det underskrevet inden GF

5. Vinterarrangementer. 
Vi skal have fastsat datoer og lånt lokaler.
● Julemøde: 

Datoen bliver tirsdag, 03. december 2024. Lysbilleder show - Rikke HP har fundet nogle gamle lysbilleder i 
formandskassen.
Datoerne for de næste vintermøder bliver fastsat senere, afhængig af temaer/foredragsholdere. 

● Noget om Apimondia? >
Thomas kontakter Asger Søgaard

● Vi har fået en ide til et vintermøde fra Christian Maier-Ramnaes
Thomas aftaler nærmere med ham

● Cremer og pomader? 
Poul Erik er i dialog med Lotte. Hvis ikke hun kan kunne vi kigge på  eller andre mulige oplægsholdere indenfor
samme emnefelt:  Kreativt voksværksted, vokslys og bee wraps?
Forårstur?  Datoen bliver fastsat på bestyrelsens konstituerende mødet den 1. oktober
Lørdag den 16. november 2024: Arbejdsdag i Ejby. Rikke L. og Poul Erik laver en beskrivelsen af “programmet”

6. Bisløjd 2024/25, v/Poul Erik
Lokalet er reserveret for sæsonen 2024/25
3 mulige nye deltagere, så nu er vi 18 deltager i alt, hvis dem fra sidste år fortsætter
Projekter for foreningen: maling og opgraderingen af KVL med nye materielkasser inden Apimondia-besøget



 

7. Status: Skolebigårdene 
● Vi er sagt op I Ejby – Egon og Thomas har været til møde med kommunen

Dialogen med kommunen fortsætter
● Rammepakning - voksisætning

Ejby: Gamle rammer skal pakkes, Det gør Thomas og Rikke mandag den 30. september. De køres til Heino når 
en med trailer kan køre.
Poul Erik vil lægge krämerplader på den 21. september. Thomas og Rikke fjerne pladerne og fodre, når de er 
derude den 30. september.

● Hvem tager sig af hvad? Vi skal have lavet en minutiøs kalender for 2025. 
Den liste laver vi den 1. oktober på det konstituerende besyrelsesmøde.

● Kasserne til opbevaring af biudstyr på KVL trænger fortsat til reparation eller alternativt en udskiftning. 
○ Staderne trænger til maling – vi har en masse dårlige rammer liggende i Ejby.

Rikke L vil tjekke antal stader der står på Kasse-fabrikken? Hvilke farver? 

8. Status, hjemmesiden og Facebook 
● Det er en flot hjemmeside nu – hvordan vedligeholder man den?

Nathalie fortalte lidt om arbejdets meget store omfang. Nathalie har brugt ca. 2 arbejdsuger på opgaven – den 
er også flot nu og opfylder vores forventninger om hvad en hjemmeside skal kunne, er vi enige om.

● Annoncer på hjemmesiden.
Nathalie laver et forslag. Rikke HP vil kontakte annoncører for at få annonce.

9. Eventuelt
● Naturens dag i Ejby, 8. september.
● Tivoli-arrangementet den 14./15. september.
● Lokalforeningsseminaret den 2. november. 

Thomas, Rikke HP, Egon, Poul Erik. Nathalie kan ikke
● Vi skal aftale et konstituerende bestyrelsesmøde umiddelbart efter GF:

Mødet er allerede aftalt til tirsdag den 1. oktober 2024

10. Kommunikation: 
● Er der noget vi skal have publiceret / skrevet ud om? 
● Beretningen skal sendes ud omkring den 15. september


